
Zasedání zastupitelstva města zahájil starosta města Oldřich Petrášek v 17 hodin.

Seznámil přítomné zastupitele s tím, že PharmDr.MUDr. Hana Pužejová se dne 4. 10. 2001 písemně vzdala mandátu člena ZM Netolice.
Jako první náhradník na uvolněné místo je paní PhDr. Ludmila Ourodová, bytem Netolice, Školní 169, která sdělila, že mandát člena
Zastupitelstva města Netolice přijímá a na výzvu starosty složila slib člena ZM Netolice.

Přítomno je 11 zastupitelů. Ověřovateli zápisu starosta jmenoval paní Hanu Švellerovou a pana Mgr. Karla Pižla.

Do návrhové komise byli počtem 11 hlasů zvoleni pan Mgr. Jaroslav Pešek, ing. Václav Filištein a Zdeněk Keclík.

Starosta přednesl návrh programu jednání, který byl schválen 11 hlasy.

1. Rozbory hospodaření za 3. čtvrtletí r. 2001

Informaci o hospodaření města přednesla ekonomka p. Božena Grillová z rozboru hospodaření města k 30. 9. 2001 (je přílohou zápisu).

Dotazy zastupitelů:

ing. Filištein: zda v nákladech na hospodářskou činnost lesy jsou uvedeny i mzdy zaměstnanců? Ano.

Dr. Ourodová: dotaz na financování ZUŠ.

p. Grillová: rozpočet od města je 80 tis. Kč, vyčerpáno je 40.000 Kč. Zbývá čerpat 40.000 Kč. Částka 633.000 Kč je mimořádná dotace
okresního úřadu na mzdy, ostatní osobní náklady a odvody z mezd. Příjmy od žáků (školné) jdou do rozpočtu ZUŠ.

Vypořádání nedoplatků na nájemném:

Starosta předal slovo p. Grillové, aby přítomné seznámila s návrhem vedoucího TS o odkupu pohledávek na nájemném , které vznikly do
31. 12. 2000. Návrh je, aby město od TS odkoupilo tyto pohledávky a zároveň by tím TS splatili odkup nakladače (fakturu za prodej
nakladače TS dosud neuhradily).

ll hlasy bylo přijato usnesení:

ZM schvaluje záměr odkupu pohledávek na úseku bytového hospodářství od TS, které vznikly do 31. 12. 2000.

Zastupitelstvo města vzalo rozbory hospodaření na vědomí.

2. Prodeje a převody pozemků, věcná břemena

a) Ředitelství silnic a dálnic ČR navrhuje městu darovat pozemky kolem silnice II. třídy č. 145, uvedené na výpisu KN Prachatice LV 1237 o
výměře 1528 m2 (bez parcely č.3122/5 o výměře 28 m2 - nevyřízené vlastnické vztahy).

Zastupitelstvo 11 hlasy schvaluje bezúplatný převod parcel městu, město uhradí znalecký posudek a náklady spojené se zápisem do KN.

b) O prodej pozemků v chatové osadě na Pekle požádal: Jiří Mayer, Kubatova 16, České Budějovice, část p.č. 2210/3 o výměře cca 200 m2.
Zdeněk Fiala, Zavadilka 2157, České Budějovice, část p.č. 2210/3 a část. p.č. 2209 o celkové výměře cca 100 m2. Manželé Hronovi, Pod
Hradbami 80, Prachatice, část p.č. 2185 o výměře cca 50 m2. Václav Špán, Hrbov 11, část p. č. 2185 o výměře cca 150 m2.

Zastupitelé v počtu 11 hlasů souhlasí s prodejem uvedených parcel žadatelům za cenu 75 Kč/m2 a náklady spojené s převodem
nemovitosti.



c) O prodej části parcely č. 345 pod garážemi v Mnichské ulici požádali: Jiří Čížek, Hornická 657, výměra cca 20 m2, Pavel Bárta, Netolice,
Staré město 135, výměra cca 20 m 2, Bohuslav Mikeš, Netolice, Za Potokem 292, výměra cca 20 m2.

Zastupitelé 11 hlasy odsouhlasili prodej uvedených parcel za cenou 75 Kč/m2 a náklady spojené s převodem nemovitosti.

Věcná břemena

a) Zastupitelé projednali uzavření smlouvy s Jihočeskou plynárenskou a. s. České Budějovice o zřízení stavby STL plynovody Netolice 2001.

Počtem 11 hlasů byla smlouva schválena.

b) Zastupitelé projednali uzavření dohody s JČE a.s. České Budějovice na zřízení stavby Netolice -kabel NN, řadovky. Schválili dohodu
počtem 11 hlasů.

c) Zastupitelé projednali žádost paní J. Muglové, bytem Netolice, Na Horánku 668, o uzavření smlouvy na věcné břemeno na plynovodní
přípojku pro dům čp. 3 v Gregorově ulici na p. č. 524.

Schváleno 10 hlasy. (Zastupitel Jaroslav Petrášek se hlasování nezúčastnil-bratr).

d) Zastupitelé projednali žádost paní Z. Hávové, Netolice, Vodňanská 457, o uzavření smlouvy na věcné břemeno pro stavbu kanalizační
přípojky dešťové vody na pozemku p.č. 1304.

Schváleno 10 zastupiteli. (1 zastupitel byl mimo zasedací síň),městě

3. Informace o bezpečnostní situaci ve městě

Starosta přivítal vedoucího obvodního oddělení Policie ČR v Netolicích pana majora Dvořáka. Mjr. Dvořák poděkoval starostovi za pozvání
na zasedání ZM. Uvedl, že na OO PČR Netolice pracuje 12 policistů - na nápad trestné činnosti a pro zajištění bezpečnosti ve městě a okolí
je to nízký stav. Od počátku roku k dnešnímu dni policie objasňuje 72 trestných činů (v roce 2000 bylo 49 t.č.). Objasněnost je 60 %. Jedná
se nejvíce o krádeže vloupáním, šetření náhlého úmrtí, neplacení výživného, podvody, porušení zákazu řízení motorových vozidel,
hospodářská trestná činnost, loupežná přepadení. Dále policisté zabezpečují letiště ve Strunkovicích nad Blanicí, jež má statut
mezinárodního letiště. V sobotu a v pátek mají službu dva policisté. Vyšší počet nelze zajistit z důvodu dodržování počtu odprac. hodin a
bezp. práce. Co se týče pořádku po skončení diskoték v Netolicích nebo v Hracholuskách (hluk návštěvníků diskoték), stává se často, že
hlídka musí šetřit dopravní nehodu a nemůže zasahovat při rušení nočního klidu. V současnosti dochází k vykrádání aut pomocí provázku,
jde o novou metodu. K přepadení benziny nechce mjr. Dvořák podávat žádné informace z důvodu probíhajícího vyšetřování. V Netolicích a
okolí prováděla trestou činnost skupina 6 osob, 5 osob je už ve vazbě.

Starosta dotaz: zda by došlo ke zvýšení počtu policistů Netolicích, pokud by o to město požádalo nadřízený orgán.

Mjr. Dvořák: tuto iniciativu vítá, ovšem konstatuje, že o práci u policie je v současné době malý zájem. Dále uvedl, že policie uvítá
jakoukoliv informaci při podezření na páchání trestného činu a žádá veřejnost o spolupráci. Uvedl, že právě informace občanů velmi
pomáhají trestnou činnost vyšetřit.

4. Odměny zastupitelstva, členů výborů a komisí

Starosta seznámil přítomné s navrženým klíčem k poskytnutí odměn:

za účast na zastupitelstvu a radě 3 jednotky



za finanční výbor 2 jednotky, za ostatní akce 1 jednotka

Sbor pro občanské záležitosti:

1 jednotka za návštěvu občanů a za akci, 1/2 jednotky za schůzi SPOZu.

Výše jednotky v Kč bude stanovena výpočtem z částky rozpočtu dělené součtem akcí (jednotek) k 30. listopadu 2001.

Schváleno 10 zastupiteli (1 zastupitel nebyl v zasedací místnosti).

5. Pojmenování ulice

Pro novostavbu RD manž. Pužejových u potoka je třeba přidělit číslo popisné a toto místo pojmenovat. Na stejném místě (u potoka) je dům
rodiny Franzových, který náleží do ulice Budějovická.

Pan ing. Petr Pužej navrhuje název ulice” Platanová” a předložil petici s podpisy osob, které navrhují tento název. Na tomto názvu však
netrvá a souhlasil by i s jiným kromě označení “Budějovická ulice”.

Obecně se tomuto místu říká “V parku”. V případě, že dojde ke vzniku nové ulice bude povinností rodiny Franzových vyměnit doklady v
souvislosti s změnou adresy trvalého pobytu.

PhDr. Ourodová: v minulosti se osvědčilo ponechávat místům jejich zažité názvy a nepřiklánět se k umělým jménům.

Zastupitelé v počtu 10 hlasů odsouhlasili název ulice Budějovická. 1 zastupitel se zdržel hlasování.

6. Jednací řád zastupitelstva města

Starosta uvedl, že návrh jednacího řádu zastupitelé obdrželi na minulém zasedání. Nikdo ze zastupitelů neměl k jednacímu řádu
připomínky a byl schválen 11 hlasy.

7. Různé

Starosta uvedl, že cesta pro chodce na hřbitov je nebezpečná, neboť vede přes frekventovanou křižovatku. Zastupitel Mgr. J. Pešek
několikrát požadoval postavit chodník Na Horánku ”ke stodolám”. Proto navrhuje zastupitelstvu schválit rozpočtové opatření a pověřit radu
města provést akci pěšina na hřbitov a provést akci pěšina Na Horánku - v zatáčce ke stodolám.

Nvrh byl schválen 11 hlasy.

Předseda návrhové komise přednesl návrh na usnesení - byl schválen 11 hlasy.

Zasedání bylo skončeno v 19,30 hodin.

Ověřovatelé zápisu: Starosta města:



Zapsala:


